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Panie i Panowie 

Urzędnicy i Pracownicy Policji 

  

Wszystkim urzędnikom i pracownikom Policji  

chciałbym złożyć serdeczne życzenia z okazji  

przypadającego na dzień 11 listopada Święta Służby Cywilnej.  

 

Życzę Państwu wszelkiej pomyślności w życiu osobistym, a w zawo-

dowym - by służba i praca, bez wątpienia trudna i odpowiedzialna, 

przynosiła Państwu satysfakcję, zadowolenie oraz sukcesy. 

 

Służba cywilna to przede wszystkim Wy, którzy swoją codzienną, 

ciężką pracą i rzetelnym wypełnianiem obowiązków służbowych  

realizujecie niezwykle odpowiedzialne zadania - przekładają się one 

na wyniki osiągane przez naszą formację.  

Dzięki Państwa zaangażowaniu polska Policja może być postrzegana 

jako nowoczesna administracja, spełniająca europejskie standardy. 

 

Szanowni Państwo, 

w tym szczególnym dniu przyjmijcie słowa uznania, jak również po-

dziękowania za dotychczasową pracę i osiągane efekty. 

Życzę wszystkiego, co w życiu najlepsze, niesłabnącego zapału i wy-

trwałości w tej niezmiernie ważnej i odpowiedzialnej służbie,  

powodzenia w realizacji nowych, ambitnych zamierzeń. 

  

 

„Tylko praca daje okazję odkryć nam nas samych, 
pokazać to, czym naprawdę jesteśmy"  

Joseph Conrad 

nadinsp. Marek Działoszyński 

Komendant Główny Policj i 
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Insp. Adam Kołodziejski  

 I Zastępca Komendanta  

Wojewódzkiego Policji w Olsztynie  

za wzorową pracę przyczyniającą się 

do rozwoju i umocnienia obronności 

kraju został odznaczony  

Złotym Medalem  

„Za zasługi dla obronności kraju”. 

Z okazji Święta Niepodległości,  

11 listopada 2012 r. w  sali sesyj-

nej Warmińsko - Mazurskiego 

Urzędu Wojewódzkiego w Olszty-

nie odbyła się uroczystość,  

na której Złotym Medalem  

„Za zasługi dla obronności kraju” 

wyróżniono insp. Adama Kołodziej-

skiego – I Zastępcę Komendanta 

Wojewódzkiego Policji w Olsztynie. 

 

Medal „Za zasługi dla obronności 

kraju” jest odznaczeniem wojskowym, nadawanym  

przez Ministra Obrony Narodowej. Posiada trzy stopnie: 

Złoty, Srebrny i Brązowy. 

Zgodnie z ustawą medale nadawane są osobom, które m.in. 

wykazały się męstwem lub odwagą w bezpośrednim działa-

niu związanym z obronnością kraju, osiągnęły bardzo dobre 

wyniki w realizacji zadań obronnych, a także tym, którzy 

swoją pracą zawodową  

lub działalnością  

w organizacjach społecznych 

znacznie przyczyniły się 

do rozwoju i umocnienia  

systemu obronnego kraju. 

 

 

 

Zastępcy Komendanta Wojewódzkiego 
Policji w Olsztynie  
insp. Adam Kołodziejski  
oraz  mł. insp. Andrzej Zielonka  
zostali wyróżnieni przez  
Ministra Spraw Wewnętrznych  
Medalami „Za Zasługi dla Straży Gra-
nicznej”. Uroczyste wręczenie Medali  
odbędzie się dziś w Sali rycerskiej 
kętrzyńskiego zamku. 
 
Dziś o godzinie 11 w Sali rycerskiej kętrzyń-
skiego zamku odbędą się uroczyste obchody 
Narodowego Święta Niepodległości, na które 
Komendant Warmińsko – Mazurskiego Od-
działu Straży Granicznej oraz Centrum Szko-

lenia Straży Granicznej zaprosili kierownictwo 
warmińsko-mazurskiej Policji.  
W czasie uroczystości „Srebrnym Medalem 
za Zasługi dla Straży Granicznej” wyróżniony 
zostanie insp. Adam Kołodziejski I Zastępca 
Komendanta Wojewódzkiego Policji w Olszty-
nie, a „Brązowym Medalem za Zasługi dla 
Straży Granicznej” mł. insp. Andrzej Zielonka  
Zastępca Komendanta Wojewódzkiego Policji 
do spraw kryminalnych. 
 
Medale „Za Zasługi dla Straży Granicznej” 
nadawane są przez Ministra Spraw  
Wewnętrznych  na wniosek Komendanta 
Głównego Straży Granicznej.  

Zgodnie z ustawą Medale mogą być nadawa-
ne osobom, które  m.in. podejmowały   
lub uczestniczyły w działaniach mających  
na celu zapobieganie przestępstwom  
lub wykroczeniom, których zwalczanie należy 
do ustawowych zadań Straży Granicznej. 
 
Medal za Zasługi dla Straży Granicznej 
 posiada trzy stopnie: I stopień - Złoty Medal 
za Zasługi dla Straży Granicznej; II stopień - 
Srebrny Medal za Zasługi dla Straży Granicz-
nej; III stopień - Brązowy Medal za Zasługi 
dla Straży Granicznej i nadawane są odpo-
wiednio do zasług osoby,  
która ma być wyróżniona. 

WYRÓŻNIENI MEDALAMI ZA ZASŁUGI DLA STRAŻY GRANICZNEJ 

B.P. 

B.P. 
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W tym roku wzorem lat ubiegłych  

delegacja Komendy Wojewódzkiej Policji  

w Olsztynie uczestniczyła w obchodach Święta 

Pracowników Resortu Spraw Wewnętrznych 

Federacji Rosyjskiej w Kaliningradzie.  

Z tej okazji gratulacje i życzenia wszystkim 

funkcjonariuszom, pracownikom i weteranom 

Policji Obwodu Kaliningradzkiego  

w imieniu policjantów naszego województwa 

złożył Komendant Wojewódzki Policji  

w Olsztynie – nadinsp. Józef Gdański wraz ze 

swoim zastępcą mł. insp. Andrzejem Zielonką.  

 

Uroczystości rozpoczęły się paradą wszystkich 

służb oraz złożeniem kwiatów pod pomnikiem 

poległych w służbie funkcjonariuszy.  

Następnie odbyła się akademia, w trakcie której 

Naczelnik Urzędu Ministerstwa Spraw  

Wewnętrznych w Kaliningradzie  

generał - lejtnant  Jewgienij Władimirowicz Mar-

tynow wręczył odznaczenia i listy gratulacyjne 

wyróżnionym funkcjonariuszom.  

 

Akademia zakończyła się występem artystów  

z Kaliningradu i Moskwy. 

podinsp. Jolanta Szymulewska - Ozioro 
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W uroczystościach ślubowania wzięli udział  

nadinsp. Józef Gdański Komendant Wojewódzki Policji 

w Olsztynie oraz przedstawiciele związków zawodo-

wych NSZZP, władz lokalnych,  duchowieństwa  

oraz licznie zgromadzone rodziny rozpoczynających 

służbę policjantów. 

- Zakończył się okres rekrutacji. Spośród kilku 

tysięcy złożonych podań pozytywnie 

przeszliście weryfikację, zdaliście kolej-

ne egzaminy. Dzisiaj dostępujecie za-

szczytu, będziecie składać ślubowanie. 

Treść ślubowania nie jest jakimś zwy-

kłym wierszem, ale jest zobowiązaniem,  

że będziecie chronić interesy Polski  

i obywateli nawet z narażeniem życia. 

Drodzy rodzice, myślę że wasi synowie i córki wybrali 

ciekawy, ale niebezpieczny i odpowiedzialny zawód. 

Życzę wam, byście byli dumni ze swoich dzieci.  

Bądźcie z nimi w chwilach radosnych, ale przede 

wszystkim w chwilach, kiedy będzie trudno – mówił 

Komendant Wojewódzki Policji  

nadinspektor Józef Gdański. 

 

Po oficjalnych przemówieniach odbyło 

się uroczyste ślubowanie i wspólna modlitwa z prośbą 

o opiekę Bożą nad nowymi policjantami, którą popro-

wadził ks. Marian Midura. 

 

- Mamy świadomość ciążącej na nas odpowiedzialno-

ści. Swoją pracą postaramy się udowodnić, że jeste-

śmy godni noszenia munduru policjanta.  

Dziękujemy za zaufanie – mówiła w imieniu ślubują-

cych Alicja Małecka. 

 

 

9 listopada 2012 r. na dziedzińcu olsztyńskiego zamku  

uroczyste ślubowanie złożyło 30 nowo przyjętych policjantów 

„ Ślubowanie, 

 to dopiero początek 

trudnej drogi,  

jaką jest służba  

w Policji” 

 

 

 

Krzysztof Kozłowski  

Zdjęcia: Warmińska edycja 
"Gościa Niedzielnego" - "Posłaniec Warmiński" 
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Artykuły m. in. z  „Rzeczpospolitej” 
„Gazety Olsztyńskiej”, „Gazety Wyborczej”, 
„Gazety Współczesnej” 

 

Policjanci Centralnego Biura Śledczego  
zatrzymali 45-letniego mieszkańca powiatu 
ostródzkiego podejrzanego o pedofilię.  
Mężczyzna oprócz zarzutów dotyczących  
obcowania płciowego z osobami poniżej 15 roku 
życia odpowie także za prezentowanie pokrzywdzo-
nym treści pornograficznych. Sprawca miał już  
wyrok za posiadanie takich materiałów z udziałem 
małoletnich.  
Sąd przychylił się do wniosku prokuratora  
i aresztował podejrzanego na trzy miesiące. 
Mężczyźnie grozi kara do 12 lat  
pozbawienia wolności.  
 
Sprawę dotyczącą pedofilii policjanci 
Centralnego Biura Śledczego wspólnie 
z elbląską Prokuraturą Rejonową  
prowadzili od kilku miesięcy.  
Śledczy zebrali materiał dowodowy 
wskazujący na to, że podejrzany miał 
uprawiać seks z nastolatkami, które nie 
ukończyły 15 roku życia. Dodatkowo 
sprawca miał prezentować pokrzywdzo-
nym treści pornograficzne.  
Jak ustalili policjanci i prokurator,  
45-latek każdej z pokrzywdzonych płacił  
za seks, a dodatkową gratyfikację 
 finansową otrzymywały te dziewczyny, 
które przyprowadzały do starszego znajomego 
swoje koleżanki.  
 
Podejrzany został zatrzymany 1 października 2012 r. 
na jednej z ulic. W jego mieszkaniu policjanci  
zabezpieczyli komputery, pendrivy, telefony. Sprzęt 
 i nośniki zostały poddane badaniom przez biegłego.  
Sprawca usłyszał sześć  zarzutów.  
Sąd przychylił się do wniosku prokuratora i aresztował 
go na trzy miesiące.  

45-latek był już karany za posiadanie treści pornogra-
ficznych z udziałem osób małoletnich (miał wyrok  
w zawieszeniu).  
Śledczy nadal ustalają, czy pokrzywdzonych nastolatek 
mogło być więcej.  
 
 

 

Szybka reakcja dorosłych, powiadomienie policji 
może ustrzec dziecko przed krzywdą  
ze strony pedofila. 
 

Policjanci chcą zwrócić uwagę rodziców, aby dbali  
o dobry kontakt ze swoimi dziećmi, szczególnie  

w trudnym okresie dorastania nastolatków.  
Warto znać znajomych dzieci, pomagać rozwiązywać 

ich problemy.  
Rodziców powinny zaniepokoić tajemnice  

dotyczące nowych przyjaciół, większa niż dotychczas  
gotówka, którą dysponują dzieci,  

czy zakupy nowych rzeczy.  

 

nadkom. Anna Fic 
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- Patrząc na przebieg Pana służby można powie-

dzieć, że „zjadł pan zęby” na pracy dochodzeniowo

-śledczej i kryminalnej.  

- Cała moja służba związana jest z pionem kryminal-

nym.  Myślę, że to, oraz moje doświadczenie w pracy 

operacyjnej miało wpływ na decyzję Pana Komendanta 

o mianowaniu mnie na stanowisko Naczelnika  

Wydziału Kryminalnego KWP w Olsztynie. 

 

- Czasami, jak ktoś obejmuje stanowisko  

kierownicze, to mówi, że musi się rozejrzeć,  

zobaczyć z kim przyszło mu pracować. Pan oczywi-

ście nie musi, bo wszystkich w Wydziale 

 Kryminalnym Pan zna. 

- Pracuję z nimi tyle lat, że znam ich bardzo dobrze. 

Nie ukrywam, że dbam o to, żeby atmosfera i ludzie  

w tym wydziale byli na określonym poziomie,  

żeby policjanci posiadali odpowiednie umiejętności.  

 

W tej chwili  

w wydziale pracują 

bardzo doświadcze-

ni policjanci,  

ale przyjmowałem 

ostatnio do służby 

również dwóch  

nowych  

funkcjonariuszy,  

ludzi sprawdzonych, 

którzy swoją służbą 

w innych komórkach 

dają gwarancję, że spełnią się pokładanie  

w nich nadzieje.  

 

 

 

 

 

 

Podinsp. Janusz Sieja wygrał konkurs na stanowisko Naczelnika Wydziału Kryminalnego KWP w Olsztynie 

i z dniem 1 listopada 2012 roku został mianowany na to stanowisko przez Komendanta Wojewódzkiego  

Policji w Olsztynie.  

Zatrzymanie Roberta L. podejrzanego o kierowanie grupą przestępczą zajmującą się przemytem na terenie 
Unii Europejskiej oraz wprowadzenie do obrotu znacznych ilości narkotyków;  
rozbicie  grupy przestępczej zajmującej się kradzieżami luksusowych samochodów;  
zatrzymanie i ekstradycja do Polski 54-letniego Ryszarda P. skazanego za rozbój i pobicie, poszukiwanego  
listem gończym i Europejskim Nakazem Aresztowania;  
zatrzymanie pięciu mężczyzn podejrzanych o uprowadzenie mieszkańca Iławy – 
to tylko niektóre sukcesy z okresu, kiedy podinsp. Janusz Sieja pełnił obowiązki Naczelnika Wydziału  
Kryminalnego KWP w Olsztynie.  
 
Z nowo mianowanym Naczelnikiem Wydziału Kryminalnego KWP w Olsztynie podinsp. Januszem Sieja  
o teraźniejszości i przyszłości wydziału rozmawiała Bożena Przyborowska. 

 

podinsp. Janusz Sieja  
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- Czy w związku z mianowaniem Pana  

na stanowisko Naczelnika, coś się zmieni  

w Wydziale Kryminalnym? 

- Zakres naszych działań na pewno się nie zmieni.  

Jeśli chodzi o jakieś zmiany kadrowe, to na obecnym 

etapie zależałoby mi na tym, aby wzmocnić zespół 

nadzoru. Mamy obowiązek współpracy z jednostkami 

Policji i nadzoru nad ich pracą.  Chciałbym, żeby moi 

policjanci coraz częściej pokazywali się w jednostkach 

terenowych organizując i wykonując funkcję nie tyle 

badawczą co do postępowań, ale szkoleniową,  

a pozostali funkcjonariusze innych zespołów, żeby 

stricte merytorycznie z nimi współpracowali realizując 

wspólne działania. Zespół nadzoru i szkolenia  

chciałbym wzmocnić przynajmniej jednym policjantem. 

Co do poszczególnych zespołów Wydziału kryminalne-

go, to żadnej rewolucji nie będzie.  

Skoro coś dobrze funkcjonuje – a tak jest, nie tylko 

moim zdaniem, ale również i zdaniem przełożonych – 

to po co to zmieniać. Trzeba to raczej pielęgnować. 

 

 

 

 

 

 

 

- Od czerwca 2012 r. pełnił Pan obowiązki  

Naczelnika Wydziału Kryminalnego KWP  

w Olsztynie. Mieliście w tym czasie sporo  

sukcesów - robicie grupy kradnącej luksusowe  

samochody, zatrzymania dotyczące przestępczości 

narkotykowej, poszukiwanych listami gończymi. 

Które sukcesy były dla Pana ważne? 

- Najważniejsze jest zwalczanie przestępczości   

przeciwko życiu i zdrowiu.  

Ostatnio zatrzymaliśmy grupę osób, która dokonała 

uprowadzenia mieszkańca Iławy. Bardzo sprawnie  

to wszystko poszło - od samego zdarzenia  

do definitywnego zakończenia sprawy, zaledwie kilka 

dni. Przy tej sprawie współdziałaliśmy z CBŚ,  

któremu dziękujemy za zaangażowanie i pomoc przy 

zatrzymaniach. 

Ważna jest również przestępczość związana z kradzie-

żami samochodów, oczywiście włamania, oszustwa 

metodą „ na wnuczka”, bo to też co jakiś czas wraca  

i tutaj trzeba trzymać rękę na pulsie i cały czas monito-

rować te zagadnienia. Nie zapominamy o narkotykach 

- siłą rzeczy nie ma innego wyjścia, cały czas trzeba 

się tym interesować. Nawet w kontekście dopalaczy - 

mimo że sklepy legalnie zostały pozamykane, to oka-

zuje się, że znowu trwa nielegalny handel dopalacza-

mi. Dlatego niezbędne jest bardzo dobre rozpoznanie 

w tym zakresie i ciągła, permanentna praca nad tym 

zagadnieniem. 
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- Czyli „roboty” wam nie zabraknie. 

- Roboty naprawdę nam nie brakuje. Mówiąc żartem- 

wszyscy bardziej lub mniej spokojnie możemy sobie 

pracować aż do emerytury. A na poważnie,  

faktem jest, że policjanci muszą się  

napracować. Za każdym sukcesem kryje 

się praca konkretnych ludzi. Na te suk-

cesy policjanci naprawdę ciężko pracują, 

muszą wykonywać szereg czynności,  

o których oczywiście nie mogę mówić.  

 

- Pytałam o ciężką pracę, bo Wydział 

Kryminalny KWP w Olsztynie był  

do tej pory w polskiej czołówce,  

jeśli chodzi o wykrywalność czy dy-

namikę. Czy ta dobra tendencja jest 

utrzymana? Nadal możecie pochwalić się dobrą 

statystyką? 

- Nadal jesteśmy w czołówce – i to zarówno jeśli chodzi 

o wykrywalność, jak i dynamikę przestępstw.  

Te wyniki są na tyle zadowalające, że Komendant 

Główny Policji na ostatniej wideokonferencji pochwalił 

nas i inne komendy za utrzymanie dobrego poziom.  

W tym zakresie nie mamy się czego wstydzić.  

Oby tylko tak dalej. 

 

 

- W jakich kategoriach jesteście  

najlepsi? 

- Na pewno w wykrywalności i dynamice 

 7 kategorii przestępstw. Na to Komenda 

Główna zwraca szczególną uwagę.  

 

- W perspektywie roku czasu, z czego 

byłby Pan zadowolony, a co by Pana 

zaniepokoiło? 

- Generalnie jestem optymistą.  

Cieszę się z każdego, nawet drobnego 

sukcesu moich podwładnych.  

Przesadą by było, gdybym powiedział,  

że cieszyłaby mnie jeszcze większa wykrywalność,  

bo wiem, że nie można jej w nieskończoność podnosić, 

nie da się także ograniczyć przestępczości do zera.  

Ale bardzo bym się cieszył, gdybym mógł utrzymać 

dalej ten zespół, bo zdaję sobie 

sprawę, że każdy chce w perspek-

tywie czasu awansować,  

przechodzić do innych służb.  

Gdyby mi tylko było dane praco-

wać zarówno z tymi policjantami, 

jak i takimi przełożonymi,  

to byłoby super. 

 

- Co to są za ludzie, że jest Pan 

z nich tak zadowolony? 

- To są przede wszystkim ludzie, 

którym mogę ufać. Nie muszę się obawiać o to, że coś 

nie zostanie zrobione, albo, że nie będę mógł na kogoś 

liczyć w przypadku zaistnienia jakiejś sprawy wymaga-

jącej natychmiastowego zgłoszenia się do służby. 

Jeszcze takiego przypadku nie było.  

To wytwarza atmosferę wzajemnego zaufania.  

Wiem, że jak wspólnie działają, to jeden może liczyć na 

drugiego, i oczywiście mogą liczyć na mnie w różnych 

sprawach. 

 

 

 

 

 

Zatrzymania 
poszukiwanych 
listami gończymi 
i ENA 
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- Czego policjanci mogą się po Panu spodziewać  

w związku z mianowaniem  

na stanowisko Naczelnika? 

- Tylko i wyłącznie pomocy. 

 

- Inaczej przychodzi się do pracy, gdy jest się mia-

nowanym naczelnikiem? 

- Tak samo dobrze i przyjemnie, jak w przypadku,  

kiedy nie byłem jeszcze „funkcyjnym”.  

W wydziale mam świetnych ludzi, do tego dobrych 

przełożonych, a to najważniejsze.  

W tej materii nic się nie zmieniło. 

 

- Służba kryminalna jest specyficzna, adrenaliny 

czasami macie znacznie więcej niż policjanci  

innych wydziałów. Jak Pan odpoczywa?  

- Regeneruję się na sali gimnastycznej, gdzie gram  

w piłkę nożną oraz na rybach. Tam nabieram siły,  

a przynajmniej mogę powiedzieć, że odpoczywam.  

Nie jestem miłośnikiem prac domowych, o czym  

dobrze wie moja żona, ale lubię wszelkie prace  

związane z wysiłkiem fizycznym. 

 

- Odkąd jest Pan Naczelnikiem, Pana wizerunek  

jest znany, jest Pan rozpoznawalny.  

Nie boi się Pan przestępców?  

- Nie obawiam się chodzić ulicami Olsztyna czy Szczyt-

na, w którym mieszkam. Strachliwym człowiekiem  

nigdy nie byłem, a poza tym na ternie Warmii i Mazur 

moim zdaniem jest bezpiecznie. 

 

Gdy na zakończenie rozmowy spytałam  -  

czego życzy swoim policjantom, Pan Naczelnik  

 z uśmiechem na twarzy odpowiedział:  

- „Takiego przełożonego jak ja”,  a nieco poważniej 

„bezpiecznej służby”. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

 

 

 

Z podinsp. Januszem Sieja  
rozmawiała Bożena Przyborowska 

 

Podinspektor Janusz Sieja  

 

do służby wstąpił w 1987 roku.  

Jego pierwszym miejscem pracy 

był Wydział Dochodzeniowo- 

Śledczy Komendy Rejonowej MO 

w Wodzisławiu - Śląskim.  

 

W 1995 roku, po ukończeniu 

WSPol w Szczytnie,  zaczął pracę 

w Wydziale Dochodzeniowo-

Śledczym KWP w Olsztynie.  

Na stanowisku roboczym w KWP 

pracował do 2001 roku.  

Z początkiem 2002 roku został 

Naczelnikiem Wydziału Kryminal-

nego w Komendzie Powiatowej 

Policji w Szczytnie.  

Z końcem 2004 r. ponownie 

 wrócił do Wydziału Kryminalne-

go KWP w Olsztynie,  

gdzie zajmował się szkoleniem 

oraz nadzorem nad pracą opera-

cyjną jednostek terenowych.  

W 2009 roku powierzono mu 

obowiązki Zastępcy Naczelnika 

Wydziału Kryminalnego.  

Od 1 czerwca 2012 roku pełnił 

obowiązki Naczelnika Wydziału 

Kryminalnego i po wygraniu  

konkursu z dniem  

1 listopada 2012 r.  

został mianowany przez  

Komendanta Wojewódzkiego  

Policji w Olsztynie na stanowisko 

Naczelnika Wydziału  

Kryminalnego KWP w Olsztynie.  
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St. post. Marcin Mach i st. post. Mirosław Kornacki  
z OPP oraz sierż. Mateusz Głębocki i  st. post. Paweł 
Warsiewicz z KPP w Olecku z sukcesami reprezentowali 
warmińsko-mazurską Policję w finale zawodów  
„Patrol Roku”, który odbył się w Wyższej Szkole Policji 
w Słupsku. Nasza reprezentacja zajęła wysokie miejsca 
zarówno w klasyfikacji drużynowej, jak i indywidualnej.  
 
Zanim policjanci wystartowali w ogólnopolskim finale musieli 
wygrać dwa poprzednie etapy zawodów.  
Zawody I stopnia odbywały się w poszczególnych powiatach 
Warmii i Mazur i  miały na celu wyłonienie najlepszej pary. 
Głównym kryterium kwalifikacji były wyniki z  testu wiedzy.  
 
Zawody II stopnia – tak zwany etap wojewódzki – odbyły się 
w Olsztynie i zgromadziły najlepsze pary z powiatów Warmii 
i Mazur, które tym razem rywalizowały w trzech konkuren-
cjach: wiedzy zawodowej, sprawności fizycznej oraz strzela-
niu. Każdą komendę powiatową i miejską Policji reprezento-
wała jedna para policjantów, natomiast OPP w Olsztynie 
reprezentowały dwie pary policjantów.  
Ostatecznie na wojewódzkim etapie dwa pierwsze miejsca 
zajęły pary z OPP - I miejsce - st. post. Marcin Mach 
 i st. post. Mirosław Kornacki ,  
II miejsce sierż. sztab. Arkadiusz Brodacki  
i sierż. sztab. Przemysław Machel.  
III miejsce zajęła para reprezentująca KPP w Olecku  
w składzie: sierż. Mateusz Głębocki  
i  st. post. Paweł Warsiewicz.  
 
Z uwagi na to, że w składzie reprezentacji Komendy Wo-
jewódzkiej Policji mógł być  tylko jeden patrol z Oddziału 
Prewencji Policji (tak wynika z Regulaminu Ogólnopolskich 
Zawodów Policjantów Prewencji Turniej Par Patrolowych 
„Patrol Roku 2012”), dlatego też garnizon warmińsko-
mazurski w finale reprezentowała para z OPP, która zajęła  
I miejsce oraz para policjantów z KPP w Olecku.  
 

 
Obie pary znakomicie zaprezentowały się  w XIX finale  
ogólnopolskich zawodów „Patrol Roku 2012”, które odbyły 
się w Słupsku.  
Po podsumowaniu wyników sześciu konkurencji - 
testu wiedzy zawodowej, stosowania technik obezwładnia-
nia osób, pokonywania policyjnego toru przeszkód,  
strzelania na torze przeszkód, przeprowadzania interwencji 
policyjnych oraz udzielania pierwszej pomocy przedmedycz-
nej – nasi policjanci zajęli drużynowo V miejsce.  
Bardzo dobre wyniki osiągnęli również w klasyfikacji  
indywidualnej - st. post. Marcin Mach i st. post. Mirosław 
Kornacki z OPP zajęli V miejsce, a sierż. Mateusz Głębocki  
i  st. post. Paweł Warsiewicz z KPP w Olecku miejsce 11. 
To najlepsze osiągnięcia warmińsko-mazurskich policjantów 
w finałach zawodów „Patrol Roku” od lat! 
 
Ogólnopolskie Zawody Policjantów Prewencji Turniej  
Par Patrolowych „Patrol Roku” organizowane są 
przez Wyższą Szkołę Policji w Słupku od 1994 r. 
Ich  głównym celem jest wzmacnianie dobrego wizerunku 
policjantów pionu prewencji, krzewienie szlachetnej idei 
współzawodnictwa oraz ocena poziomu i wyznaczanie 
kierunków doskonalenia pracy policjantów pionu prewencji. 
 

V miejsce w Polsce w klasyfikacji drużynowej oraz V i XI miejsce w klasyfikacji indywidualnej  
w finale Ogólnopolskich Zawodów Policjantów Prewencji Turniej Par Patrolowych „Patrol Roku” 
    zajęli policjanci reprezentujący warmińsko-mazurską Policję. To wynik najlepszy od lat! 

Bożena Przyborowska 

Bardzo dziękuję Panu podinsp. Markowi Jedynasty 

ekspertowi Wydziału Prewencji KWP w Olsztynie  

za pomoc w zebraniu materiałów dotyczących  

zawodów „Patrol Roku”, w tym zdjęć  

i  wyników poszczególnych konkurencji.  
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Licz-
ba 

dru-
żyn JEDNOSTKA stopień,      NAZWISKO  i  IMI Ę 

TEST 
SPRAWDZIAN WIEDZY ZAWODOWEJ 

TEST SPRAWNOŚCI 
FIZYCZNEJ 

STRZELANIE 

PUNKTY 
OGÓ-
ŁEM 

MIEJ-
SCE 

punkty 
ind. 

Punkty Czas min Miejsce 
Punk. 
Ogól. 

Czas ( w 
sek) 

Miejsce 
Punk. 
Ogół. 

Punkty Czas Miejsce 
Punk. 
Ogół. 

1. BARTOSZYCE 
mł. asp. Szerejko Wojciech 49 

86 83,15 10 12 89,8 4 18 76 25,0 8 14 44 5 
sierż. szt. Tylek Paweł 37 

2. BRANIEWO 
st. post. Meredyk Mateusz 46 

94 56,54 2 20 96,6 11 11 30 25,0 20 2 33 10 
st. post. Kamm Wojciech 48 

3. DZIAŁDOWO 
st. sierż. Hinc Marcin 42 

82 101,05 16 6 94,5 10 12 108 25,0 1 24 42 7 
sierż. szt. Stępień Piotr 40 

4. ELBLĄG 
st. sierż. Kaczmarek Krzysztof 43 

91 69,51 4 18 94,0 9 13 36 22,1 18 4 35 9 
sierż. Narbuntowicz Rafał 48 

5. EŁK 
sierż. Sulewski Mariusz 41 

83 81,46 12 10 93,7 8 14 99 23,2 3 19 43 6 
sierż. Dziekoński Dariusz 42 

6. GIŻYCKO 
st. post. Wenzel Rafał 39 

80 78,15 20 2 98,0 12 10 61 25,0 14 8 20 19 
st. post. Olesik Tomasz 41 

7. GOŁDAP 
st. sierż. Kowal Jarosław 40 

87 84,52 9 13 99,0 14 8 33 25,0 19 3 24 14 
st. post. Sztejter Adam 47 

8. IŁAWA 
mł. asp. Stopkowski Marcin 43 

82 73,50 14 8 109,9 19 3 87 25,0 7 15 26 13 
sierż. Durka Mariusz 39 

9. KĘTRZYN 
st. sierż. Kwiecień Krzysztof 38 

83 67,21 11 11 0,0 21 1 73 20,0 10 12 24 15 
sierż. Kuczyński Wojciech 45 

10. 
LIDZBARK  sierż. Machowicz Łukasz 38 

82 75,05 15 7 92,7 6 16 94 23,5 4 18 41 8 
WAR. sierż. Kościuszko Damian 44 

11. MRĄGOWO 
sierż. Jabłoński Paweł 39 

79 103,07 21 1 106,3 18 4 50 25,0 16 6 11 21 
st. post. Berk Adrian 40 

12. NIDZICA 
st. sierż. Szczepański Przemysław 39 

89 76,04 6 16 101,5 15 7 52 25,0 15 7 30 11 
st. post. Rutka Robert 50 

13. 
NOWE  st. sierż. Rogowski Robert 44 

81 88,20 19 3 92,7 6 16 38 23,4 17 5 24 16 
MIASTO L. st. sierż. Gniazdowski Rafał 37 

14. OLECKO 
sierż. Głębocki Mateusz 44 

92 58,40 3 19 92,5 5 17 89 25,0 6 16 52 3 
st. post. Warsiewicz Paweł 48 

15. OLSZTYN 
st. sierż. Ziarek Bartosz 29 

81 80,36 18 4 98,8 13 9 63 23,7 13 9 22 17 
post. Czosnek Marcin 52 

16. OSTRÓDA 
st. sierż. Zieliński Radosław 36 

82 72,35 13 9 103,4 16 6 24 23,8 21 1 16 20 
st. post. Szymański Bartłomiej 46 

17. PISZ 
st. sierż. Jagaczewski Piotr 41 

81 71,00 17 5 113,4 20 2 75 24,3 9 13 20 18 
st. post. Mąka Marcin 40 

18. SZCZYTNO 
st. sierż. Popkowski Szymon 43 

89 83,41 7 15 89,3 3 19 68 25,0 11 11 45 4 
st. post. Szynaka Michał 46 

29. WĘGORZEWO 
st. sierż. Sowa Robert 45 

87 66,09 8 14 104,1 17 5 66 25,0 12 10 29 12 
st. post. Krakówka Paweł 42 

20. 
OPP  I sierż. szt. Brodacki Arkadiusz 47 

90 98,35 5 17 85,5 2 20 89 21,2 5 17 54 2 
OLSZTYN  sierż. szt. Machel Przemysław 43 

21. 
OPP  II st. post. Mach Marcin 55 

105 59,48 1 24 83,5 1 24 104 24,4 2 20 68 1 
OLSZTYN  st. post. Kornacki Mirosław 50 

NAJ LEPSI  POLICJ ANCI  P IONU PREWENCJI  WARMI I  I  MAZUR 
PROTOKÓŁ Z ZAWODÓW "PATROL ROKU 2012"  -  ELIMINACJ E WOJ EWÓDZKIE  



Str. 14 

numer 73 (4/3) 

 

 

 



Str. 15 

numer 73 (4/3) 

 

- Kto zachęcił Pana do udziału w tym konkursie? 

- Mój dowódca. On wiedział, że jestem dosyć aktyw-

ny sportowo. Pewnego razu dowódca spotkał mnie 

na korytarzu i zapytał się, czy chcę wystartować  

w turnieju „Patrol Roku”,  

a jeżeli tak, to żebym sobie 

kogoś dobrał do pary. Wybra-

łem Marcina Macha, bo rów-

nież jest bardzo  

wysportowany.  

 

Na etapie wojewódz-

kim zajęliśmy pierwsze 

miejsce, a później,  

w finale ogólnopolskim 

w Słupsku, piąte. 

 

- Na etapie wojewódzkim rywalizowaliście  

w trzech konkurencjach. Jak wam poszło? 

- W strzelaniu zajęliśmy drugie miejsce, z testu 

wiedzy i sprawności fizycznej zajęliśmy pierw-

sze miejsce, co generalnie dało nam zwycię-

stwo na etapie wojewódzkim. 

 

- Testy były trudne? 

- Test wiedzy na poziomie wojewódzkim nie był dla nas 

trudny. Jeśli chodzi o test sprawnościowy, to trzeba 

było przebiec tor przeszkód, na który składał się bieg 

przez pachołki, skrzynię, później bieg po kładce,  

  

 

St. post. Mirosław Kornacki z OPP jest jednym z dwóch policjantów, którzy zwyciężyli w etapie wojewódzkim  

i z sukcesami reprezentowali warmińsko-mazurską Policję w finale zawodów „Patrol Roku” 

 

 

 

 

Po dwa patrole policjantów pionu prewencji ze wszystkich garnizonów polskiej Policji od 19 lat spotyka się 

co roku w Wyższej Szkole Policji w Słupsku, aby w zawodowej rywalizacji wyłonić najlepszy „Patrol Roku”. 

W tym roku do Słupska, po zwycięstwie w etapie wojewódzkim, zakwalifikowały się dwie pary z Warmii  

i Mazur w składzie: st. post. Marcin Mach i st. post. Mirosław Kornacki  

z OPP oraz sierż. Mateusz Głębocki i st. post. Paweł Warsiewicz  

z KPP w Olecku.  

Jak wyglądał wojewódzki etap Ogólnopolskich Zawodów Policjantów Pre-

wencji - Turniej Par Patrolowych "Patrol Roku" organizowany w Olsztynie? 

Co czekało policjantów w ogólnopolskim finale w Słupsku?   

O tym w rozmowie z st. post. Mirosławem Kornackim  z OPP.  
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z dwoma odważnikami (każdy po 25 kg), bieg po ła-

weczce, rzut piłkami lekarskimi, jakieś przewroty na 

materacu, wbieg na drabinkę, rzut piłkami lekarskimi… 

 

- Nie byłoby to trudne, gdyby człowiek biegł w stro-

ju gimnastycznym, w wygodnych butach,  

a wy biegliście w mundurze. 

- Byliśmy w pełnym rynsztunku, oprócz środków przy-

musu, tak że kondycję trzeba mieć dobrą, żeby poko-

nać ten tor w dobrym czasie.  Po takim zmęczeniu 

 mieliśmy jeszcze strzelanie. 

 

- Spodziewaliście się, że wygracie etap wojewódz-

ki? 

- Udział w zawodach wzięliśmy właśnie z zamiarem 

wygrania tego etapu konkursu. 

 

- Podobnie myśleliście o ogólnopolskim finale 

 w Słupsku? 

- Koledzy, którzy wcześniej brali udział w zawodach 

uprzedzili nas, jak wygląda taki finał, tak że wiedzieli-

śmy, czego możemy się tam spodziewać.  

W Słupsku, w trakcie zawodów byliśmy mile zaskocze-

ni, że dobrze nam idzie. Najpierw liczyliśmy na miejsce 

w pierwszej piętnastce, i myśleliśmy, że będziemy się  

z takiego wyniku cieszyć. Ale potem, jak zajęliśmy pią-

te miejsce, to czuliśmy niedosyt. Wiedzieliśmy, że były 

szanse na miejsce w pierwszej trójce. 

 

- W ogólnopolskim finale mieliście więcej konku-

rencji niż na etapie wojewódzkim. Oprócz testu z 

wiedzy, sprawnościowego oraz strzelania trzeba 

było wykazać się znajomością technik obezwład-

niania osób, interwencji policyjnych i udzielania 

pierwszej pomocy przedmedycznej. Co poszło wam 

najlepiej? 

 

 

 

 

Najwyżej oceniono nasze umiejętności udzielania 

pierwszej pomocy przedmedycznej oraz przeprowa-

dzania interwencji. 

 

- Czy przełożeni docenili Wasz sukces? 

- Już tam w Słupsku widzieliśmy radość  

Pana Naczelnika Arkadiusza Sylwestrzaka i Pana Mar-

ka Jedynastego. Byli z nas dumni i na każdym kroku 

nam to okazywali. Później dostaliśmy nagrody pienięż-

ne od Pana Komendanta Wojewódzkiego Policji  

w Olsztynie. Nasz dowódca również się bardzo cieszył, 

tym bardziej, że to on popchnął nas do wzięcia udziału 

w tych zawodach.  

 

- A jak czuliście się po ogłoszeniu wyników  

XIX finału Ogólnopolskich Zawodów Policjantów 

Prewencji - Turniej Par Patrolowych  

"Patrol Roku 2012"? 

-  Czuliśmy ogromną satysfakcję.   

 

- W jaki sposób dba Pan o dobrą sprawność  

fizyczną, bez której nie można przecież wygrać 

tych zawodów? 

- Dużo jeżdżę na rowerze, pływam, biegam, amatorsko 

zajmuję się kulturystyką.  

Sprawność fizyczna jest niezbędna nie tylko do wygra-

nia tego typu zawodów, ale przede wszystkim  

w codziennej policyjnej służbie.  

Często mi się zdarza, że zatrzymuję kogoś w pościgu 

pieszym. Tu moja sprawność bardzo się przydaje.  

W naszym zawodzie niezwykle ważna jest również 

wiedza zawodowa i inne umiejętności, jak chociażby 

przeprowadzania interwencji.  

Z mojego dwuletniego doświadczenia wiem, że jak 

człowiek idzie na interwencję domową, to musi być 

bardzo czujny, bo nigdy się do końca nie wie,  

co człowieka może spotkać, pijani ludzie są bardzo 

agresywni. Ale na szczęście jeszcze mi się nie  

zdarzyło, żebym musiał używać broni,  

czy udzielać komuś pomocy przedmedycznej. 

Rozmawiała Bożena Przyborowska 
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- Jak to się stało, że wziął Pan udział w konkursie? 
- Dowódca plutonu st. asp. Daniel Kowalski zapytał mnie  
i st. post. Mirosława Kornackiego, czy nie mielibyśmy ochoty 
wzięcia udziału w eliminacjach wojewódzkich do konkursu. 
Nie mieliśmy nic do stracenia, więc się zgodziliśmy.  
Każdy z nas w jakiś sposób związany jest ze sportem.  
Mirek trenował Krav Mage, ja od dziecka judo, później piłkę 
nożną, troszeczkę MMA. Lubię sportową rywalizację i jak 
pojawia się okazja, że mogę się z kimś zmierzyć,  
to bardzo chętnie to robię. 
 
- Co Pana zaciekawiło w tych zawodach? Tak Pan sobie 
ten konkurs wyobrażał? 
- Ten konkurs pamiętam jeszcze ze szkoły.  

W 2010 roku byliśmy w Szkole Policji w Słupsku na kursie 
podstawowym i widzieliśmy, jak to wygląda. Już wtedy my-
śleliśmy sobie, jak by to było, gdybyśmy mieli tutaj wystarto-
wać. Wtedy oczywiście to nas przerastało – nie mieliśmy 
doświadczenia na przykład w przeprowadzaniu interwencji. 
Ten element jest bez wątpienia najtrudniejszy w policyjnej 
pracy. Fakt, że wzięliśmy udział w tych zawodach wynikał 
przede wszystkim z chęci sprawdzenia się, sprawdzenia 
swoich umiejętności i wiedzy. 
 
- Na poziomie wojewódzkim w zawodach „Patrol Roku 
2012” byliście bezkonkurencyjni. 
- Na finały wojewódzkie przyjechało kilka mocnych drużyn.  
 

Nie trzeba go było długo namawiać do udziału  
w zawodach „Patrol Roku 2012”.  
Jest sprawny fizycznie, od dziecka upra-
wiał sport i duch rywalizacji nie jest mu 
obcy, dodatkowo miał dobre dwuletnie 
przygotowanie prewencyjne, które - 
jak powiedział- w dużej mierze za-
wdzięcza swoim starszym kolegom 
z plutonu I kompanii I OPP 
 w Olsztynie -  
s t .  pos t  Marc in  Mac h  z  OPP. 
  
Jest jednym z dwóch policjantów, 
którzy wygrali wojewódzki etap Ogól-
nopolskich Zawodów Policjantów  
Prewencji Turniej Par Patrolowych „Patrol 
Roku 2012” i z sukcesami reprezentował 
nasze województwo w ogólnopolskim finale, 
zajmując wraz z st. post. Mirosławem Kornacki  
z OPP V miejsce w Polsce.  
 
Jak wspomina swój udział w zawodach „Patrol Roku 2012”? Co radzi innymi policjantom chcącym 
uczestniczyć i wygrywać w przyszłości te zawody? 
O tym w rozmowie ze st. post Marcinem Machem z OPP w Olsztynie. 
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Było  kilku kolegów z naszego kursu, których wiedza zawo-
dowa, jak i wyszkolenie fizyczne były naprawdę na wysokim 
poziomie. Absolutnie nie stawialiśmy się w roli faworytów. 
 
- Czyli na etapie wojewódzkim była podwójna radość,  
z jednej strony I miejsce, a z drugiej pokonanie kole-
gów, którzy w szkole wykazywali się superwiedzą  
i sprawnością fizyczną? 
- Pokonaliśmy tych, których się obawialiśmy.  
Na zawodach wojewódzkich z większości powiatów 
przyjechali nasi koledzy z kursu podstawowego,  
wiedzieliśmy, że reprezentują dobry poziom.  
Zwycięstwo dało nam zadowolenie, a także wiarę  
w możliwość wywalczenia dobrego wyniku  
na zawodach ogólnopolskich. 
 
- Jakie to uczucie, kiedy się wie, że się wygrało 
wojewódzki etap i będzie się reprezentowało war-
mińsko-mazurską Policję w ogólnopolskim finale? 
- Jest to na pewno wielki zaszczyt i duża odpowiedzial-
ność, bo to, jakie miejsce zajmie cały garnizon warmińsko-
mazurski w klasyfikacji ogólnopolskiej zależy tylko od kilku 
osób - dwóch drużyn i sztabu organizacyjnego, który tym 
drużynom pomaga.  
Na zawody „Patrol Roku” jadą młodzi ludzie, którzy zazwy-
czaj są bezpośrednio po kursach, mają sporą wiedzę teore-
tyczną, pamiętają jeszcze, jakie były zagadnienia w testach, 
a do tego są sprawni fizycznie.  
Są też starsi koledzy, którzy nadrabiają doświadczeniem. 
Tam przyjeżdżają naprawdę świetnie przygotowani  
policjanci. Sam fakt znalezienia się w tym gronie jest  
satysfakcjonujący 
 
- Liczyliście na sukces? 
- Postawiliśmy sobie cel: zająć miejsce 
w pierwszej dziesiątce, to byłby dla 
nas osobisty sukces.  
W Słupsku był taki moment -po 
drugim dniu - kiedy mieliśmy 
realne szanse wejścia na 
podium. Niestety zabrakło 
odrobiny szczęścia. 
 
 
 
 
 

- 

W ogólnopolskim finale 
turnieju par patrolowych 
musieliście rywalizować w 
sześciu konkurencjach. Jak 
wam poszło? 

- Pierwszego dnia było strzelanie i techniki obezwładniania 
osób. Po tych konkurencjach byliśmy na 11 miejscu. Mogło 
być o wiele lepiej - sporo punktów straciliśmy z powodu  
zacięcia broni, na które niestety nie było wpływu. Gdyby nie 
to,  bylibyśmy po tej konkurencji na czwartym miejscu.   
Drugiego dnia jedną z konkurencji było przeprowadzenie 
interwencji w mieszkaniu. Obawialiśmy się tego, z uwagi na 
wymyślony na potrzeby konkursu scenariusz i niespodzian-
ki, jakie mogły się w nim znaleźć. Okazało się jednak,  
że zabrakło nam jednego, czy dwóch punktów do wygrania 
całej konkurencji. Bardzo dobrze nam poszło również  

w konkurencji udzielania pomo-
cy przedmedycznej.  
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Ja prowadziłem interwencję policyjną, a Mirek prowadził 
pomoc medyczną, to nam dało piąte, czy szóste miejsce w 
klasyfikacji generalnej. Wtedy wiedzieliśmy, że mamy jesz-
cze szansę na podium. Wszystko zależało od tego, jak nam 
pójdzie na teście ze sprawności fizycznej i teście wiedzy. 
Poszło nie najgorzej, aczkolwiek do pełni szczęścia zabra-
kło kilku punktów. 
 
- Piąte miejsce w ogólnopolskim finale, to bardzo dobry 
wynik! Najlepszy z dotychczasowych startów,  
a wy mieliście niedosyt? 
- Na pewno teraz pewne rzeczy zrobilibyśmy inaczej. 
Obaj kiedyś byliśmy sportowcami, a wiadomo, 
że sportowiec zawsze chce wygrywać. 
Jak człowiek „ociera się o pudło”,  
to jest pewien niedosyt. Tym nie-
mniej cieszyliśmy się z piątego 
miejsca, które zajęliśmy indywi-
dualnie. Również gratulacje 
należą się kolegom z KPP  
w Olecku, którzy zajęli miej-
sce 11, co w klasyfikacji ge-
neralnej uplasowało nasz gar-
nizon na V miejscu w Polsce. 
 
- Co daje policjantowi taki 
udział w konkursie, oprócz oczy-
wiście nagród? Czy coś się zmieni-
ło w patrzeniu na siebie, na swoje 
umiejętności? 
- Po pierwsze satysfakcję, po drugie - potwierdzenie,  
że te dwa lata służby nie poszły na marne.  
Zaowocowała nauka naszych starszych kolegów.  
Mieliśmy szczęście, że trafiliśmy do naprawdę dobrego  
plutonu OPP w Olsztynie, gdzie starsi koledzy bardzo fajnie 
nas poprowadzili - pokazali nam, jak powinno się pracować, 
jak przeprowadzać interwencje, jak mieć dobry kontakt  
z ludźmi. Wyniki, jakie uzyskaliśmy w konkursie  
„Patrol Roku” potwierdziły, że idziemy w dobrą stronę. 
 
- Koledzy cieszyli się z Waszego sukcesu? 
- Oczywiście!  
Wszyscy nam gratulowali, żadnej zawiści nie było.  
Wcześniej była taka opinia, że policjanci z Olsztyna  
z takiego konkursu przywożą ostatnie miejsca,  
więc wszyscy cieszyli się z naszego piątego. 
  

 - Co by Pan poradził tym, którzy w przyszłym roku będą 
brali udział w tym konkursie. Jak się do niego przygoto-
wać, aby wygrać? 
- To bardziej prośba do przełożonych, aby umożliwili  
policjantom dłuższe i bardziej solidne przygotowanie  
do tego konkursu.  
Policjanci, którzy uczestniczyli w ogólnopolskim finale byli 
świetnie przygotowani. Wiemy, że w niektórych wojewódz-
twach  mieli możliwość trenowania w czasie służby.  
W jednym z miast wojewódzkich policjanci mają na przykład 
swój tor przeszkód, praktycznie identyczny z tym, jaki jest  

w Słupsku i to było widać w konkursie, gdzie prak-
tycznie nie mieli sobie równych w tej kon-

kurencji. Oni to po prostu wytrenowa-
li, i naprawdę to było widać.  

To samo dotyczy strzelania  
i technik interwencji.   

Drugą, a może i najważ-
niejszą sprawą jest to,  
aby na zawody jechali ci, 
którzy naprawdę tego 
chcą!  
Nie można brać kogoś  
z tak zwanej „łapanki”. 

Trzeba brać policjantów, 
którzy chcą w tym brać 

udział, trzeba ich odpowiednio 
zachęcić, zmotywować i umożli-

wić przygotowanie. Wtedy można 
liczyć na sukces.  

Nam w przygotowaniach  pomogli Pan Naczelnik 
nadkom. Arkadiusz Sylwestrzak i podinsp. Marek Jedyna-
sty, a także szkoleniowcy z OPP asp. sztab. Tomasz Fruziń-
ski i asp. Andrzej Łosiewicz, za to należą się im z naszej 
strony ogromne podziękowania. 

Rozmawiała Bożena Przyborowska 



Str. 20 

numer 73 (4/3) 

 Turystyczne rajdy piesze, górskie, turystyka rowerowa, 
narciarskie imprezy turystyczne - to główne formy  
spędzania wolnego czasu członków Koła PTTK 
„Kormoran” działającego przy KPP w Giżycku.  
Wśród pasjonatów turystyki są obecni i byli funkcjona-
riusze i pracownicy cywilni Policji.  
Od kilku dni nowym prezesem koła jest  
asp. sztab. Zdzisław Górski, policjant z KPP w Giżycku. 
 
 Koło PTTK „Kormoran” działa od roku 2000 i w związku z syste-
matycznym zwiększaniem się liczby członków z biegiem lat stało 
się drugim co do wielkości spośród kół należących do Oddziału 
PTTK Wielkich Jezior Mazurskich w Giżycku.  
Choć aktualnie wśród członków „Kormorana” dominują cywile, 
nadal znaczną część stanowią obecni i emerytowani funkcjonariu-
sze i pracownicy Policji. 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

Działalność koła jest zauważalna nie tylko na terenie powiatu 
giżyckiego, ale i całego województwa, jest to bowiem jedyne  
na terenie Warmii i Mazur koło PTTK funkcjonujące  
przy komendzie Policji. 
Członkowie koła regularnie uczestniczą w ogólnopolskich rajdach 
turystycznych służb mundurowych, dzięki czemu giżycki 
„Kormoran” stał się marką rozpoznawalną w całym kraju.  
Rokrocznie prowadzą również prace na szlakach turystycznych 
Mazur, dbając o ich właściwe oznakowanie. Pomaga to turystom 
jeszcze pełniej korzystać z uroków Krainy Tysiąca Jezior 
 i jednocześnie przyczynia się do poprawy bezpieczeństwa  
drogowego. Warto też przypomnieć, że przedstawiciele koła przez 
kilka lat pracowali w Radzie ds. Turystyki działającej  
przy Ministrze Spraw Wewnętrznych i Administracji. 
 
Koło PTTK „Kormoran” przy Komendzie Powiatowej Policji  
w Giżycku od kilku dni ma nowe władze.  
Podczas zebrania sprawozdawczo-wyborczego, które odbyło 
się 10 listopada, wybrano nowego prezesa, którym został 
asp. sztab. Zdzisław Górski, policjant z KPP w Giżycku.   
W składzie zarządu znaleźli się również: Elżbieta Olchówka 
(wiceprezes), Ewa Dąbrowska (skarbnik) oraz Jerzy Bielewski 
(sekretarz) i Bogusław Mielniczuk. 

 

Jerzy Bielewski, Prezes Zarządu Oddziału PTTK Wielkich 

Jezior Mazurskich w Giżycku, został odznaczony  

przez Prezydenta Bronisława Komorowskiego  

Srebrnym Krzyżem Zasługi. W ten sposób głowa państwa 

doceniła wieloletnie zaangażowanie  

Pana Jerzego  Bielewskiego na rzecz rozwoju turystyki  

oraz promowania idei aktywnego wypoczynku. 

W imieniu Prezydenta RP dekoracji Krzyżem  

dokonał Wojewoda Warmińsko-Mazurski . Uroczystość od-

była się 11 listopada 2012 r. w Olsztynie podczas woje-

wódzkich obchodów Święta Niepodległości.  

 

 

Krzyże Zasługi nadawane są  za zasługi dla Państwa  

lub obywateli, m.in. za ofiarną działalność publiczną  

oraz działalność charytatywną. 

 

 

 

Giżycki policjant nowym prezesem Koła PTTK „Kormoran” 

Znakowanie szlaków 

Górskie wędrówki 

Wyprawa w Bieszczady 

 

Jerzy Bielewski  
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Kom- 1444/12                                                                                      Olsztyn, 12 listopada 2012 roku 
 
 

Komendanci Miejscy/Powiatowi Policji 
woj. warmińsko – mazurskiego  
 
Naczelnicy Wydziałów  
KWP w Olsztynie 

 
Dowódca Oddziału Prewencji Policji 
KWP w Olsztynie 

 
Policjantki i policjanci  
garnizonu warmińsko - mazurskiego 

 
 

  

Informuj ę, że poszukuję pracownika do Zespołu Prasowego Wydziału Komunikacji   
Społecznej KWP w Olsztynie – docelowy etat asystenta. 
 

Policjant bądź policjantka – kandydat zainteresowany pracą w pionie prasowo-informacyjnym powinien: 

• posiadać wykształcenie średnie (preferowane wyższe humanistyczne) 

• umieć redagować informacje, posługując się poprawną polszczyzną 

• umieć obsługiwać podstawowe programy komputerowe 

• posiadać prawo jazdy kat. B 

• być policjantem służby stałej 
 mile widziana znajomość języka obcego 

 
Dodatkowo kandydat do pracy w Zespole Prasowym powinien być: dyspozycyjny (konieczność pełnienia  

dyżurów prasowych), komunikatywny, otwarty i chętny do nauki, potrafiący pracować w zespole,  

odpowiedzialny i rzetelny w wykonywaniu obowiązków.  

Preferowani będą kandydaci z Olsztyna i miejscowości pobliskich. 

  

Wszystkich chętnych zapraszam do składania pisemnych aplikacji do dnia 20 listopada br. w biurze rzeczni-

ka prasowego KWP w Olsztynie (ul. Partyzantów 6/8, pok. nr 41), bądź e-mailem na adres:  

anna.fic@ol.policja.gov.pl 
  

Konkurs potwierdzający praktyczne umiejętności kandydatów odbędzie się 23 listopada br. o godzinie 12.00 
w sali obrazowej – przy sekretariacie Komendanta Wojewódzkiego Policji w Olsztynie.  

 

Naczelnik 
Wydziału Komunikacji Społecznej 

KWP w Olsztynie 
/-/ 

podisnp. Tomasz Stawarski 
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ŚWIATOWY DZIEŃ PAMIĘCI O OFIARACH WYPADKÓW DROGOWYCH 
 

Niedziela - 18 listopada 2012 r. 
 

Krajowy Duszpasterz Kierowców ks. dr Marian Midura zachęca do pamięci  
o tragicznych ofiarach wypadków oraz troski okazanej osobom poszkodowanym  

na drogach.  
Trzecia niedziela listopada to Światowy Dzień Pamięci o Ofiarach Wypadków  

Drogowych. Tego dnia będziemy  szczególnie pamiętać w modlitwie o tych, którzy zginęli  
lub doznali obrażeń ciała w wypadkach na drogach, ale także o ich rodzinach i bliskich,  

przeżywających z tego powodu tragedie rodzinne i osobiste. 
 

Obchody Światowego Dnia Pamięci o Ofiarach Wypadków Drogowych są połączone  
z modlitwą za tych, którzy zginęli na drogach lub zostali poszkodowani: 

 
- Sanktuarium Matki Boskiej Fatimskiej w Olsztynie, ul. Bajkowa, dn. 18.11.2012 r.  

o godz. 11.30 -Msza św. za Ofiary Wypadków i Poszkodowanych w Wypadkach.  
Mszy św. przewodniczył będzie Kanclerz Kurii Metropolitalnej w Olsztynie,  

ks. kan. dr Artur Oględzki. Po Mszy św. otwarcie wystawy o tragicznych wypadkach – jako 
przestrodze dla każdego pt. „Kierowco – kieruj się Miłością i Wyobraźnią na 

drodze”. Organizator: Krajowe Duszpasterstwo Kierowców www.duszpasterstwokierowcow.pl 
 

- Katedra Polowa w Warszawie, ul. Długa, 18.11.2012 r.  
o godz. 13.00 - Msza święta w intencji Ofiar Wypadków. Mszy św. przewodniczył będzie  

ks. Jerzy Kraśnicki, dyrektor MIVA Polska. Organizator: MIVA Polska www.miva.pl 
 

- Sanktuarium bł. Karoliny w Zabawie k. Tarnowa - 18.11.2012 r. godz. 11.00 - Uroczysta 
Msza św. i modlitwy przy pomniku przy pomniku ofiar wypadków komunikacyjnych.  
W programie: promocja książki Agnieszki Zydroń pt. „Dzień, który zmienił ich życie” –  

opowiada o tragicznych losach ludzi, którzy  przeszli ciężkie wypadki. www.przejscie.com 
 

- Wielowieś (niedaleko Lubina) Kościół p.w. Narodzenia NMP - Niedziela 18.11.2012 r.  
godz. 12.00 – Wypominki i Msza św. za Ofiary Wypadków. Organizator: Duszpasterstwo  

Kierowców diecezji Legnickiej www.kierowca.diecezja.legnica.pl 
 

śp. Bp Tadeusz Płoski, Biskup Polowy Wojska Polskiego, który sam stał się Ofiarą tragicznego 
wypadku tak w roku 2006 apelował do wszystkich: kierowców, pieszych - 

 
„Z ca łego serca zachęcam więc wszystk ich ,  proszę  i  o  to  s ię  modlę :  k ieru jmy s ię  

 Mi ło śc ią  na każdej  d rodze i  w każdym dniu naszego życ ia !  … Bo Śmierć  może  

n iespodziewanie spotkać  każdego z  nas zanim doży jemy s tarośc i ” .  

 
Zainicjowany przez angielską organizację RoadPeace w 1993 r. Światowy Dzień Pamięci 
o Ofiarach Wypadków Drogowych (World Day of Remembrance for Road Crash Victims) –  

Przez szereg lat znany jako Europejski Dzień Pamięci – jest obecnie obchodzony przez coraz więcej 
osób na całym świecie. 

26 października 2005 r. Zgromadzenie Ogólne ONZ zaprosiło państwa członkowskie 
i społeczność międzynarodową do obchodzenia trzeciej niedzieli listopada, jako corocznego  

Dnia Pamięci o Ofiarach Wypadków Drogowych. Dzień ten ma być wyrazem uznania dla ofiar 
wypadków drogowych i ich rodzin (rezolucja 60/5). 

 
W Polsce po raz pierwszy Dzień Pamięci o Ofiarach Wypadków obchodzono uroczyście  

19 listopada 2006 r. w Warszawie w Katedrze Polowej. 
Obchody zorganizowało Krajowe Duszpasterstwo Kierowców, przewodniczył im  

Bp Tadeusz Płoski – Biskup Polowy WP 

Przygotował ks. dr Marian Midura – Krajowy Duszpasterz Kierowców 
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Drodzy Kierowcy, Motocykliści, Rowerzyści i Piesi  
 

W Światowym Dniu Pamięci o Ofiarach Wypadków zwracam się do Was z Apelem: 

Nam Polakom w wielkiej spuściźnie po Papieżu Polaku – dziś błogosławionym  

Janie Pawle II zostało wiele ważnych i cennych słów, homilii i próśb.  

Ale jedna z nich szczególnie czeka na przebicie się do naszej świadomości i naszych 

serc – rodaków Papieża Tysiąclecia. Jest to prośba o bezpieczne poruszanie się  

po drogach, aby nie było już więcej tragicznych zdarzeń i ofiar, i ludzi cierpiących  

z powodu tragicznych wypadków. 

 

Papież Jan Paweł II w listopadzie1998 r.  apelował i dalej to czyni wołając do 

każdego z nas: 

 

„Zanoszę do Boga modlitwy w intencji tych, którzy zginęli w tak tragicznych 

okolicznościach, a zarazem pragnę zapewnić o mej duchowej bliskości ich rodziny 

oraz osoby, które przeżyły wypadki, ale pozostały głęboko zranione fizycznie 

  i duchowo. Wyrażam nadzieję, że dzięki obchodom tego dnia - kierowcy będą zawsze 

postępować odpowiedzialnie, okazując szacunek zarówno dla ludzkiego życia,  

jak i dla zasad bezpieczeństwa na drogach”. 

 

Z całego serca zachęcam więc wszystkich, proszę i o to się modlę:  

kierujmy się Miłością na drodze, na każdej drodze naszego życia! 

 

 

ks. dr Marian Midura – Krajowy Duszpasterz Kierowców 

 

 

 

Apel Krajowego Duszpasterza Kierowców 
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